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STATISTIKA

Individualiai pateikti įstatymų
projektai

Seimo narių grupėje pateiktų
įstatymų projektų

Aktyvumas balsuojant
99,84%

2 14
Individualiai pateikti siūlymai
įstatymų projektams

Seimo narių grupėje pateikti
siūlymai įstatymų projektams2 9

1229 
Balsavimai posėdžių salėje



2 MLRD. EURŲ VERTĖS
ANTIINFLIACINIS PAKETAS

NPD auga nuo 460 iki 540 eurų (iš viso per šiuos metus NPD augimas - 140

eurų);

Pensijos didėja dar 5% (bendras augimas per metus siekia net 17%);

Išplėstas šildymo kompensacijų gavėjų ratas – valstybės remiamų pajamų

dydis augo iki 147 eurų, o tai reiškia, jog 15% daugiau žmonių gali kreiptis dėl šių

kompensacijų;

Investicijoms į energetinę nepriklausomybę skirta virš milijardo eurų žmonėms ir

verslui. Daugiau lėšų skiriama daugiabučių namų renovacijoms, elektromobilių

stotelių tinklo plėtrai, saulės, vėjo elektrinių įrengimui.

Reaguojant į energijos resursų kainų kilimą bei karo Ukrainoje įtaką ekonomikai,

patvirtinome ambicingą antiinfliacinių priemonių planą - pagalbai labiausiai

pažeidžiamoms visuomenės grupėms ir ilgalaikėms investicijoms į energetinę

nepriklausomybę papildomai skyrėme daugiau nei 2 mlrd. eurų.



KONSTITUCIJOJE -
DAUGIAU DEMOKRATIJOS
Pritarėme liberalų inicijuotoms Konstitucijos pataisoms dėl tiesioginių merų

rinkimų ir galimybės kandidatuoti į Seimą jaunimui nuo 21 metų.

Nors buvo daug abejonių, 2023-iųjų metų savivaldos rinkimuose ir toliau

rinksime merus tiesioginiu būdu. Esu įsitikinęs, kad toks sprendimas priartins

Lietuvos žmones prie savivaldos ir įgalins vietos gyventojus dar aktyviau

įsitraukti į politinius procesus

Seimas taip pat sudarė galimybes kandidatuoti į Seimą jaunimui nuo 21-

erių metų. Tai aiškus signalas jauniems žmonėms, kad jie - ne tik rinkiminių

skrajučių nešiotojai, bet ir pilnaverčiai politikos dalyviai. Jaunimas pagaliau

turės tokias pačias galimybes dalyvauti politikoje.



ELEKTROMOBILIAI -
RAKTAS Į ŽALIĄJĄ
TRANSFORMACIJĄ
Seimas svarstymo stadijoje pritarė mano ir kolegų liberalų teiktam įstatymo

projektui dėl galimybės įmonėms atskaityti iki 50 tūkst. eurų PVM išlaidų, perkant

elektromobilius. 

Nepasitikėjimo verslu laikai Lietuvoje seniai baigėsi – turime remti įmones,

investuojančias į ekologišką plėtrą. Valstybei aktyviai plečiant elektromobilių

įkrovimo stotelių tinklą, kartu svarbu skatinti žmones rinktis aplinkai draugiškas

transporto priemones ir atnaujinti Lietuvos autoparką.

Galiausiai, Putino pradėto karo Ukrainoje kontekste dar svarbiau investuoti į

elektromobilių plėtrą Lietuvoje – taip mažintume iškastinio kurto priklausomybę nuo

valstybių, kurias valdo diktatoriai.



ISTORINĖ PERGALĖ NVO
SEKTORIUI
Po daugiau nei metų nuoseklaus darbo, Seimas galutinai pritarė Labdaros

ir paramos įstatymo pataisoms, kuriomis įtvirtinome, kad 1.2% GPM parama

būtų skiriama tik nuo valstybės ir savivaldybių biudžetų nepriklausomoms

nevyriausybinėms organizacijoms. 

Nevyriausybininkai tokio sprendimo laukė nuo 2004-ųjų metų. Džiaugiuosi,

kad mums pagaliau pavyko grąžinti skolą NVO ir neabejoju, jog šis pokytis

ženkliai prisidės prie tolimesnės nevyriausybinių organizacijų sektoriaus

plėtros bei pilietinės visuomenės Lietuvoje kūrimo.



DĖMESYS
PASAULIO
LIETUVIAMS
Seime veiklą pradėjo pasiruošimo pilietybės referendumui darbo

grupė, kuriai priklausau ir aš. Mūsų tikslas -  užtikrinti, kad 2024 m.

planuojamas referendumas ne tik įvyktų, bet ir pavyktų – sėkmės

garantiją užtikrins skaidri, aiški formuluotė rinkėjams. 

Siūlysime atsisakyti sąvokos „dviguba pilietybė“, kuri daliai balso teisę

turinčių piliečių atrodo kaip privilegija. Mūsų tikslas – ne dviguba

pilietybė, o garantija užsienyje gyvenantiems žmonėms niekada

neprarasti ryšio su Lietuva.



SUREGULIUOTI, O NE
PAŽABOTI ELEKTRINIUS
PASPIRTUKUS

 Palikti galimybę elektriniais paspirtukais važinėti dviračių juostomis ir

takais, o kur jų nėra - šaligatviais ar keliais;

 Vyresniems nei 18 metų asmenims rekomenduoti dėvėti šalmą, o

nepilnamečius - įpareigoti;

 Apibrėžti elektrinių paspirtukų leistiną greitį iki 25 km/h, o galią - iki

0,5 kW. 

 Įtvirtinti baudas už važiavimą elektriniais paspirtukais neblaiviems

asmenims ar už kitus eismo pažeidimus, taip sudrausminant

pažeidėjus, o ne aklai baudžiant visus žmones, važinėjančius aplinkai

draugiškomis transporto priemonėmis.

Seimas pateikimo stadijoje palaikė mano teiktas Saugaus eismo

automobilių keliais ir Administracinių nusižengimų kodekso pataisas,

kuriomis siekiu ne pažaboti elektrinių paspirtukų eismą, o susitarti, kas

yra paspirtukas ir kokios eismo praktikos jam labiausiai tinka.

Šiuo paketu siūlau:



DAR DAUGIAU
JAUNIMO LABUI
Inicijavau Seimo Laikinosios Bendradarbiavimo su Lietuvos jaunimo

organizacijų taryba parlamentinės grupės įkūrimą, kad jauniems

žmonėms aktualūs klausimai parlamente būtų sprendžiami dar

aktyviau.

Šios kadencijos Seimas jau priėmė daug svarbių sprendimų

jaunimo labui - 2022-uosius paskelbėme Lietuvos jaunimo metais,

neseniai pritarėme LR Konstitucijos pataisai, jog į parlamentą būtų

galima kandidatuoti nuo 21-erių metų. Džiaugiuosi, kad žengėme

dar vieną žingsnį didesnio jaunų žmonių įgalinimo link, sudarydami

formatą išsakyti savo idėjas ir lūkesčius parlamentarams.



ŽALIŲJŲ
SAVIVALDYBIŲ
LINK 
Kartu su socialiniais partneriais organizavome Seime konferenciją

„Žaliosios savivaldybės - mitas ar realybė?” Džiaugiuosi, kad

pavyko suburti tiek politikos, mokslo ir verslo ekspertų diskusijoms

apie žalią Lietuvos miestų ateitį.

Konferenciją sveikino Seimo pirmininkė V. Čmilytė-Nielsen,

pranešimus skaitė Vilniaus ir Tauragės savivaldybių merai R.

Šimašius ir D. Kaminskas, Aplinkos ministras S. Gentvilas, Lietuvos

pramonininkų konfederacijos prezidentas V. Janulevičius ir kt. 

Drąsiai sakau, kad žaliosios savivaldybės - ne mitas, o realybė.

Vilniaus bei Tauragės miestai, atrinkti dalyvauti Europos Komisijos

žaliųjų miestų misijoje, yra geriausias to įrodymas.



NERINGA - VALSTYBĖS
PRIORITETAS

Seimo Ekonomikos komitetas posėdžiavo mano gimtojoje

Neringoje. Meras D. Jasaitis pristatė Seimo nariams miesto

infrastruktūrinius iššūkius - itin prastos būklės Kuršių marių

krantines, stringančius dviračių tako Smiltynė-Nida planavimo

darbus ir kt. Sutarėme ieškoti papildomų galimybių šių reikšmingų

Neringos infrastruktūrinių projektų finansavimui.

Taip pat susitikome su Kuršių Nerijos žvejų bendruomene išklausyti

jų lūkesčius dėl žvejybos Kuršių mariose ateities. Džiaugiuosi, kad

Seimo nariai išgirdo, jog žvejyba šiems žmonėms - amatas,

perduodamas iš kartos į kartą, kurį turime išsaugoti.



PERGALĖS KREPŠINIO
AIKŠTELĖJE
Šis sezonas Seimo krepšinio komandai buvo itin

sėkmingas - iškovojome Baltijos asamblėjos taurę

rungtynėse su Latvijos ir Estijos parlamentarais.

Taip pat rungtyniavome su Vilniaus universiteto

studentais, Neringos savivaldybės komanda,

dalyvavome ZIP FM 3x3 krepšinio turnyre. 
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